
PROTOKÓŁ Nr XIV/07 
z przebiegu XIV sesji Rady Miasta Dęblin 

w dniu 30 sierpnia 2007 roku 
______________________________________________________________________________ 

 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta Dęblin.  

Czas trwania sesji: godz. 9
00

 – 14
40

.
 
  

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji wzięło udział 15 radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Ryszard Karpiński - Przewodniczący Rady Miasta, 

który przywitał zebranych. Lista obecności stanowi załącznik.  

 

Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński poinformował, że do porządku obrad sesji, 

który otrzymali radni wprowadza autopoprawkę, wycofując punkt 8d - dotyczący rozpatrzenia 

uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej przy ulicy Żwirki  

i Wigury, a w miejsce wycofanego punktu wprowadza rozpatrzenie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych dla 

Miasta Dęblin na rok 2007.  

 Następnie Przewodniczący poinformował, że w dniu 29 sierpnia wpłynęła rezygnacja Pani 

Teresy Zygan z funkcji skarbnika Miasta Dęblin z dniem 30 września i w związku z tym wprowadza 

autoporawkę wycofując z porządku obrad punkt 9 dotyczący rozpatrzenia wniosku w sprawie 

odwołania skarbnika miasta w związku z nabyciem uprawnień emerytalnych. Punkt ten będzie 

rozpatrywany na sesji w miesiącu wrześniu.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad XIV sesji Rady Miasta: 

 
1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Pożegnanie dyrektorów placówek oświatowych odchodzących na emeryturę oraz wręczenie 

nominacji nowym dyrektorom. 

4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

5. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

6. Wolne wnioski. 

7. Informacja o realizacji budżetu miasta za I półrocze 2007 r. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Miasta Dęblin na 2007 r.; 

b) zamiany działek przy ulicy Stężyckiej; 

c) nabycia działek położonych przy ulicy Wiślanej; 
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d) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

problemów Alkoholowych dla Miasta Dęblin na rok 2007; 

e) sprzedaży nieruchomości przy ul. Niepodległości w drodze przetargu ograniczonego; 

f)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków dla miasta Dęblin; 

g) ustanowienia medalu "Za zasługi dla Miasta Dęblin". 

9. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

10. Zatwierdzenie protokółu z XIII sesji Rady Miasta. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3.  
Pożegnanie dyrektorów placówek oświatowych odchodzących na emeryturę oraz 
wręczenie nominacji nowym dyrektorom. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk i Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński 
pożegnali dotychczasowego dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego Panią 
Urszulę Garwolińską oraz wręczyli nominacje dla nowych dyrektorów: Pani Jolanty Kutera - 

Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy, Pana Dariusza Bytniewskiego - Zespół Szkół 

Ogólnokształcących oraz Pana Waldemara Jakubika, który kontynuuje dyrektorowanie Zespołu 

Szkół Nr 3.  

Pani Hanna Skolimowska odchodząca na emeryturę jako dyrektor Gimnazjum Nr 2 nie była obecna 

na sesji.  

 

Ad. pkt 4.  
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie 
między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński poinformował, że w okresie między sesjami 

uczestniczył: 

� w dniu 10 sierpnia - w obchodach 15 -lecia firmy "Juwent"; 

� w dniu 14 sierpnia - w święcie Wojska Polskiego pod pomnikiem 15 Pułku Piechoty Wilków; 

� w dniu 15 sierpnia - w święcie Wojska Polskiego organizowanym przy udziale Urzędu Miasta  

i 1 Pułku Drogowo Mostowego; 

� w dniu 24 sierpnia - w obchodach 40-lecia Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Rykach; 

� w dniu 26 sierpnia - w zawodach spławikowych na Wiśle o puchar Przewodniczącego Rady 

Miasta. W tym samym dniu odbyły się międzyosiedlowe turnieje piłki nożnej wraz  

z wręczeniem pucharów ufundowanych przez Burmistrza Miasta. Impreza odbywała się na 

boiskach Zespołu Szkół Ogólnokształcących; 

� w dniu 29 sierpnia - w spotkaniu z przedstawicielami ambasady Federacji Rosyjskiej na czele  

z generalnym konsulem ambasady. Poinformował, że przedstawicieli ambasady interesowały 

miejsca pochówku żołnierzy z czasów wojny bolszewickiej i II wojny światowej.  

 Na zakończenie Przewodniczący poinformował o uczestniczeniu w pracach komisji 

statutowych i aktywnym włączeniu się w organizację spotkania Związku Kombatantów 

Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych, które odbędzie się w dniu jutrzejszym  

w sali Urzędu Miasta. 

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że w okresie między sesjami 

przygotowane zostały materiały (projekty uchwał) na dzisiejszą sesję Rady Miasta, w tym 
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informacja z wykonania budżetu miasta za I półrocze, uczestniczył w posiedzeniu Konwentu i 

Komisjach Rady,  a ponadto: 

• W dniu 31 lipca uczestniczył w konferencji w Oddziale Regionalnym PKP – Inwestycje 

kolejowe do 2012 r. Planuje się, że do roku 2012 zostanie zmodernizowana linia kolejowa 

Warszawa – Lublin (L-7) z dostosowaniem do prędkości 160 km/h. W ramach planowanych prac 

przewiduje się także remonty niektórych dworców; w Dęblinie dotyczyłoby to remontu peronów. 

Możliwe w tym okresie będzie również przeprowadzony remont linii L-26 na odcinku Dęblin – 

Radom. 

• W dniach 1 – 14 sierpnia – urlop. 

• W dniu 2 sierpnia – uczestniczył w spotkaniu z Naczelnikiem Wydziału w MSWiA Wacławem 

Jopkiem oraz Z-cą Komendanta Wojewódzkiego Policji w sprawie remontu Komisariatu w 

Dęblinie. 

• W dniach 14 i 15 sierpnia uczestniczył w obchodach Święta Wojska Polskiego. Złożył gorące 

podziękowania dęblińskim jednostkom wojskowym za przygotowanie tego święta. Twierdza 

przygotowała uroczystości, natomiast żołnierze z Lotniska (Szkoła Młodszych Specjalistów) 

walnie przyczynili się do uporządkowania miejsc pamięci narodowej. Szczególne imienne 

podziękowania przekazał dla chorążego Królika, który wykazał się ogromnym zaangażowaniem. 

• W dniu 21 sierpnia uczestniczył w uroczystości objęcia obowiązków przez nowego Komendanta 

WSOSP – gen. Jana Rajchela. Nowy Komendant jest absolwentem dęblińskiej Szkoły Orląt, od 

lipca br. był Szefem Sztabu WSOSP, a wcześniej dowódcą Bazy Lotniczej w Mińsku 

Mazowieckim. W uroczystościach brali udział Wiceminister Obrony Narodowej Jacek Kotas,   

D-ca Sił Powietrznych – gen. Błasik, Wojewoda Lubelski, Przewodniczący Sejmiku 

Województwa Lubelskiego.  

• W dniu 23 sierpnia wystąpił do Dowódcy 1 Pułku Drogowo Mostowego z wnioskiem o zajęcie 

stanowiska, że budynek kina „Twierdza” jest zbędny wojsku. Takie stanowisko dowódcy byłoby 

pierwszym krokiem w kierunku przejęcia tego obiektu przez miasto. Wstępna opinia Dowódcy 

jest pozytywna. 

• W dniu 24 sierpnia uczestniczył w posiedzeniu Zarządu KKS „Czarni”. Posiedzenie było 

poświęcone zamierzeniom inwestycyjnym Klubu na swoich obiektach. Zamierzenia te są zbieżne 

z przemyśleniami Burmistrza w tej sprawie (nowa trybuna, budynek socjalny, nowy wjazd od 

strony ul. Saperów, parking). 

• W dniu 26 sierpnia uczestniczył w zakończeniu III Międzyosiedlowego Turnieju Piłki Nożnej 

organizowanego przez OKS „Staszica”. Klub organizował ten turniej w ramach środków 

pozyskanych z budżetu miasta w ramach konkursu. Był to turniej w dwóch kategoriach 

wiekowych do 13 lat i powyżej 13. W kategorii do 13 lat wygrała drużyna „Skwarki” (z bloku nr 

5 przy n ul. 15 pp Wilków) przed Osiedlem Żdżary. W kategorii powyżej 13 lat wygrało Osiedle 

Żdżary przed Osiedlem Staszica. Burmistrz złożył podziękowania dla organizatorów turnieju, w 

szczególności dla dyr. Dariusza Bytniewskiego oraz Przew. Zarządu Osiedla Staszica – 

Sławomira Opalińskiego i radnego Waldemara Chochowskiego. 

• W dniu 28 sierpnia wspólnie z Prezesem MZGK spotkał się z dyr. Łaską z Wojskowej Agencji 

Mieszkaniowej, m.in. w sprawie zgody na poprowadzenie kabla telefonicznego w os. Stawy 

przez tereny WAM, przejęcia oświetlenia energetycznego i przyłącza do SP Nr 6, dzierżawy 

hydroforni na Osiedlu Lotnisko. 

• W dniu 29 sierpnia gościli w Dęblinie przedstawiciele Ambasady Rosyjskiej z konsulem 

Wasilijem Timofiejewem. Była to wizyta dość niespodziewana, praktycznie z dnia na dzień. Byli 
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zainteresowani grobami żołnierzy rosyjskich z lat 1919-21 na cmentarzu Balonna, bo mają środki 

na odnowę grobów z tego okresu. Prawdopodobnie mieli informację, że jest to miejsce 

zaniedbane, zniszczone. Byli wręcz zszokowani, że jest to w tak dobrym stanie, według ich 

oceny, w takim samym stanie jak kwatery żołnierzy polskich. Ambasada Rosyjska będzie 

prawdopodobnie starać się o jakąś odnowę kwatery żołnierzy rosyjskich na cmentarzu Balonna. 

Burmistrz pokazał im także cmentarz komunalny, gdzie też byli pozytywnie zaskoczeni tym co 

zobaczyli i myśli, że wywieźli z Dęblina bardzo miłe wrażenia. 

• W drugiej połowie sierpnia wykonane zostały remonty cząstkowe dróg gminnych, w technologii 

grysy i masa asfaltowa na gorąco. Wykonany został duży zakres prac – 3.300 m
2
, koszt 88.572 zł 

brutto. Dodatkowo został jeszcze zlecony remont w tej technologii odcinka ul. Reymonta o pow. 

600 m
2
, koszt 10.248 zł brutto Roboty zostały wykonane solidnie i zostały odebrane. 

• Przeprowadzone zostały i rozstrzygnięte przetargi na: 

▪ budowę alejki na cmentarzu komunalnym – wpłynęły 2 oferty, wybrano ofertę MZGK 

Dęblin za kwotę 75.312 zł brutto, podpisana została umowa i rozpoczęte zostały prace 

budowlane, 

▪ oświetlenie uliczne, wpłynęło po 9 ofert na każde zadanie: 

− ul. Mickiewicza i Stężycka – wybrano ofertę firmy PKP Energetyka za kwotę 75.173 zł, 

podpisano umowę, przekazano wykonawcy plac budowy, 

− Os. Wiślana (wzdłuż bloków 48, 50, 52) – wybrano MZGK Dęblin za kwotę 30.378 zł, 

podpisano umowę, przekazano wykonawcy plac budowy, 

− ul. Spacerowa – wybrano ofertę firmy PKP Energetyka za kwotę 88.108 zł, podpisano 

umowę, przekazano wykonawcy plac budowy; przetarg ogłoszony był tylko na część, 
gdzie w ogóle nie ma oświetlenia, ze względu na kosztorys, z tym że w przetargu 

zastrzeżono możliwość rozszerzenia zadania; w związku z tym, że oferta jest niższa niż 
kosztorys zostanie udzielone dodatkowe zlecenie na montaż dodatkowych słupów 

oświetleniowych na istniejącym odcinku od ogródków do Osiedla Lotnisko. 

▪ modernizacja obiektu Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego: 

− modernizacja sanitariatów – wpłynęła 1 oferta – MZGK Dęblin i została ona wybrana, 

kwota – 74.755 zł; 

− roboty posadzkarskie (wykładziny) – wpłynęły 2 oferty, wybrano ofertę firmy NOVA 

z Wołomina za kwotę 88.400 zł. 

Jeśli nie będzie protestów umowy zostaną podpisane w dniu jutrzejszym.  

▪ budowę kanalizacji sanitarnej w ul. Piłsudskiego. Wpłynęła 1 oferta – firma Taylor, za 

kwotę 250.210 zł brutto. Po upływie wymaganych terminów z wykonawcą zostanie 

podpisana umowa. 

• Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej przeprowadził przetarg na modernizację 
aparatu RTG. Wpłynęły 3 oferty. Wybrana została oferta firmy TOMED Lublin za kwotę 
122.620 zł. 

• Na dzień dzisiejszy jest ogłoszony przetarg na modernizację wewnętrznej instalacji centralnego 

ogrzewania w pawilonie handlowym Wiślana 33. 

• Na poprzedniej sesji Burmistrz informował o rozmowach z dyrekcją Oddziału Nieruchomości 

PKP w Lublinie na temat przekazania nieruchomości na rzecz miasta. Po tych rozmowach 

wystąpił ze stosownym pismem do PKP o nieodpłatne przekazanie niektórych nieruchomości. 

Niestety na dzień dzisiejszy odpowiedź była negatywna, w tym sensie, że obowiązują ich 

procedury, które nakazują próby zbycia komercyjnego. Nawet odnośnie dróg na terenach 
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kolejowych stoją na stanowisku, że przekazanie powinno być za odszkodowaniem.  Burmistrz  

wystąpił ponownie do PKP z wnioskiem już tylko o przekazanie nieodpłatne przepompowni 

ścieków. 

• Wykonano montaż urządzeń do monitoringu miasta, tj. oprzyrządowanie na Komisariacie Policji 

oraz jako pierwsza kamera na Lotnisku w rejonie pawilonu Jubilat. 

• Zostało złożone zamówienie na dwa przystanki autobusowe na Os. Lotnisko i na Os. Masów. 

• Ukazały się obwieszczenia o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego NADATKI. Termin składania wniosków jest do dnia 24 

września br. 

• W wykonaniu uchwał z poprzedniej sesji zostały wystosowane pisma do: 

−  Agencji Mienia Wojskowego o nabycie działki na Lotnisku przy ZS Nr 4 oraz przy ul. 

Spacerowej (pompownia ścieków) za kwotę 5.000 zł; 

− Agencji Nieruchomości Rolnej o nabycie nieodpłatne działki przy ul. Środkowej. 

• Przyszła odpowiedź na wystąpienie do Prezydenta RP (z 2 kwietnia) w obronie dęblińskich 

jednostek wojskowych. Burmistrz zapoznał Radę z odpowiedzią. 
 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że na sesji jest obecny Starosta Rycki - Leszek Filipek, 

który odpowie na zadane pytania. 

 

Ad. pkt 5.   
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 

Radny Krzysztof Karbowski: 
� Podał wniosek o złożenie życzeń w związku ze świętem lotnictwa na ręce Komendanta Rektora 

Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych. Jednocześnie zaproponował uczczenie minutą ciszy 

wszystkich tych, którzy zginęli w obronie ojczyzny i w katastrofach lotniczych. 

� Podziękował Burmistrzowi Miasta za działania w zakresie uporządkowania miejsc pamięci 

narodowej, jak również za remonty cząstkowe ulic. 

� Wnioskował o utwardzenie zjazdu przy pierwszej posesji na ulicy Śląskiej. 

� Prosił o złożenie gratulacji dla posła Jarosława Żaczka z okazji powołania go na wiceministra 

rolnictwa i rozwoju wsi w randze sekretarza stanu. 

� Postulował o odpowiednie wyposażenie Gminnego Centrum Informacji. Przekazał na ręce 

Burmistrza materiały o Lubelszczyźnie dla placówki. 

� Podał wniosek, ażeby Rada Miasta zobowiązała Burmistrza do podjęcia w trybie pilnym 

stosownych działań w zakresie przejścia Dęblina do województwa mazowieckiego - uzasadnienie 

będzie na piśmie. 

� Podał wniosek do Przewodniczącego Rady Miasta, aby w związku z trudną sytuacją rozwoju 

naszego miasta podjął działania umożliwiające wylansowanie w najbliższych wyborach 

parlamentarnych posła będącego mieszkańcem Dęblina. 

 

Radny Stanisław Kopacz: 
� Wnioskował o oznakowanie poziome wyznaczające miejsca parkingowe dla osób 

niepełnosprawnych na ulicy 15 Pułku Piechoty Wilków. 

 

Radny Henryk Brożyna:  
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� Zwrócił się do Starosty Powiatu z wnioskiem o oznakowanie poziome i pionowe na ulicy 

Spacerowej - ciągłą linią i wykonaniem przejścia dla pieszych przy zjeździe na parking Ogrodów 

Działkowych. 

� Wnioskował o wykoszenie traw na ulicy Spacerowej od strony jednostki wojskowej. 

� Zwrócił się do Burmistrza Miasta o powiększenie parkingu przy ulicy Kowalskiego przy blokach 

12,13 od strony garaży. 

� Wnioskował o podniesienie dwóch studzienek prawdopodobnie kanalizacyjnych na ulicy 

Rogowskiego od strony Jubilata, które znajdują się 10 cm poniżej jezdni. 

� Poinformował, że na ulicy Rogowskiego przy bloku nr 3 zapada się chodnik - prosił o naprawę  
w szybkim czasie. 

 

Radny Mieczyslaw Skibiński: 
� Zwrócił się do Starosty, aby odniósł się do tematów poruszanych na wcześniejszym spotkaniu, 

(chodzi o ulicę Spacerową, kiedy nastąpi jej wykonanie).  

    

Radny Waldemar Chochowski: 
� Podał wniosek o zakup ze środków przeznaczonych na ochronę środowiska iglaków i inną 

roślinność, którą można by było obsadzić palce zabaw dla dzieci. 

� Zwrócił się Starosty o modernizację ulicy Towarowej. Ulica jest planowana do modernizacji, ale  

obecnie jest w bardzo złym stanie, między innymi na chodniku są odrosty drzew wyciętych kilka 

lat temu, tak duże, że obecnie trzeba schodzić na jezdnię. 
 

Radny Waldemar Warenica zapytał: 
� Jak przedstawia się sprawa z wykupem działki koło kotłowni na osiedlu Wiślana;  

� Czy przewidziany jest monitoring na osiedlu Wiślana - jeżeli tak - radny wnioskuje o kamerę przy 

sklepie "Max"; 

� Czy Burmistrz planuje wykup od WAM-u lokalu, w którym znajduje się biblioteka. 

 

Radny Waldemar Potyra:  
� Zwrócił się do Starosty o uporządkowanie terenu po remoncie ciągu pieszego na ulicy 

Staromiejskiej i podcięcie drzew przy tej ulicy. 

 

Starosta Powiatu Ryckiego - Leszek Filipek:  
� Powiedział, że chciałby przeprosić za wcześniejsze deklaracje, że do końca września będzie 

wykonany mostek na ulicy Spacerowej, usprawiedliwieniem takiego stanu rzeczy jest fakt, że 

powiat musiał wystąpić do Lublina o zezwolenie wodno-prawne na prace na rzeczce Irence 

i stąd to dłuższe oczekiwanie na remont - ale w najbliższym czasie prace będą rozpoczęte. 

� Remonty cząstkowe - remonty cząstkowe niedokończone z dwóch lat są w całym powiecie, 

wyjaśnienia, dlaczego tak się stało, były podawane na wcześniejszej sesji (remont mostu  

w Nowodworze) ale pomału wszystko będzie wykonywane. Żeby usprawnić prace, Zarząd 

Powiatu podjął decyzję o zakupie dużego ciągnika rolniczego, który rozwiąże wiele spraw, 

między innymi podcinanie automatyczne drzew, zbieranie z poboczy, itd.  

� Jeśli chodzi o oznakowanie poziome - jest pomysł zabezpieczenia większych środków na przyszły 

rok i wymalowania linii ciągłych na wszystkich drogach powiatowych. 

� Jeśli chodzi o odpływ wody z ulicy Spacerowej - problem powstał, ponieważ przed modernizacją 
ulicy woda odpływała na całej długości, obecnie jest kilka punktów odpływu wody - sprawa 

będzie zgłoszona do wykonawcy inwestycji, ponieważ na remont ulicy jest trzy lata gwarancji  

(miały być wykonane studzienki z wypuszczeniem wody w stronę parkingu).  

� Jeśli chodzi o rów melioracyjny - nie należy on do powiatu, ale będzie interwencja, żeby coś  
z nim zrobić. 
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� Sprawa skrzyżowania ulic: Spacerowej z Krasickiego i Scibiora - tu są potrzebne dużo większe 

pieniądze i z Burmistrzem ustalił, że rozwiązanie kompleksowe tego problemu nastąpi 

w przyszłym roku ze wspólnych środków. 

� Sprzątanie poinwestycyjne na ulicy Staromiejskiej - będzie posprzątane w najbliższym czasie. 

� Dokończenie remontu ulicy Staromiejskiej - dokończenie nastąpi, jeśli Rada Dęblina zapisze  

w budżecie współfinansowanie z powiatem, tak, jak to się dzieje w innych gminach, bo niestety 

powiat nie jest tak bogaty, żeby zaspokoić wszystkie roszczenia (przyczyną dużego zubożenia 

powiatu było zadłużenie szpitala, które trzeba było zapłacić, ponieważ powiat jest organem 

założycielskim). Obecnie kondycja finansowa poprawia się i w przyszłym roku powiat będzie 

przygotowany do współfinansowania dużych inwestycji. 

 

Radny Skibiński przypomniał o skrzyżowaniu na ulicy Spacerowej, które zimą może być 
niebezpieczne dla dzieci i kierowców.  

 

Starosta wyjaśnił, że na etapie projektowania modernizacji ulicy Spacerowej nie został 

uwzględniony mostek, ani skrzyżowanie z ulicą Krasickiego i Ścibiora - ale to poprzedni Burmistrz 

zatwierdził projekt, a powiat wystąpił o środki i gdyby dokumentacja uwzględniała większe środki 

na wykonanie mostka i skrzyżowania, byłoby takie wystąpienie i pewnie zostałyby przyznane. W tej 

chwili musimy to robić własnymi środkami. 

 

Radny Chochowski przypomniał o ulicy Towarowej - Starosta obiecał, że będzie w tej sprawie 

rozmawiał z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych. 

 

Burmistrz jest również zdania, że skrzyżowanie przy Zespole Szkół Nr 4 jak również ulica 

Krasickiego powinna być wykonana w ramach jednego projektu modernizacji. Dlaczego tak się 
stało, że nie było wystąpienia o środki unijne na te zdania, czy była to nadmierna oszczędność, 
trudno w tej chwili powiedzieć. Obecnie trzeba wykonać skrzyżowanie, parking przed szkołą  
i odcinek ulicy do następnego skrzyżowania i tu Burmistrz zadeklarował dofinansowanie, jak 

również współfinansowanie na innych drogach powiatowych.  

 

Ad. pkt 6.   
Wolne wnioski 
 
Radny Krzysztof Karbowski: 
� Wnioskował o uczczenie urodzin marszałka Józefa Piłsudskiego i rocznicy powstania 15 Pułku 

Piechoty Wilków. 

 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Lotnisko - Ryszard Głodek zapytał: 

� W jakim stanie przygotowawczym są przedsięwzięcia związane z modernizacją przystanku 

autobusowego na osiedlu Lotnisko; 

� Na jakim etapie są prace przygotowawcze, jeśli chodzi o remont chodnika przy ulicy 

Rogowskiego. 

� Wnioskował o odnowienie znaków pionowych i poziomych na osiedlu, a w szczególności 

postawienie znaku stop przy przejściach dla pieszych. 

� Wnioskował o wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na ulicy Kowalskiego od budynku 

"Jubilatu" do skrzyżowania przy sklepie Pani Majewskiej - zdaniem Pana Głodka powinni 

wypowiedzieć się na ten temat fachowcy.  

 

Pani Krystyna Żurawska - Przewodnicząca Zarządu Osiedla Podchorążych: 
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� Wnioskowała o wycięcie drzew z wiaduktu kolejowego (jadąc od Puław) lub zobowiązanie władz 

Kolei do ich wycięcia. 

� Wnioskowała o oświetlenie ulicy Balonna, chociaż jedną lampą przy wiadukcie. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że na sesji obecne są mieszkanki miasta, które chciałaby 

zabrać głos w tym punkcie i zapytał, czy radni wyrażają zgodę. 
 

Rada wyraziła zgodę - głos zabrała Pani Anna Toruń - mieszkanka osiedla Lotnisko. 

 Pani Anna Toruń złożyła wniosek o anulowanie decyzji Rady Miasta o sprzedaży działek na 

osiedlu Lotnisko. Uchwała była podjęta w dniu 28 czerwca br. Pani Toruń wniosek umotywowała 

tym, że w miejscu działek proponowanych do sprzedaży znajduje się boisko osiedlowe do 

koszykówki i piłki siatkowej. Mieszkańcy podpisani pod wnioskiem nie chcą sprzedaży działek, 

ponieważ są zdania, że tylko w tym miejscu są boiska dla dzieci z prawdziwego zdarzenia. Zdaniem 

mieszkańców teren i kształt działek nie sprzyja jakiejkolwiek budowli, natomiast doskonale 

sprawdza się w dotychczasowej roli. Pani Toruń twierdzi, że boisko jest cały czas użytkowane przez 

młodzież, w lato i zimie. Przypomniała radnym z osiedla i Burmistrzowi Miasta, że przed wyborami 

obiecywali wspieranie małych osiedlowych obiektów sportowych.  

Na zakończenie Pani Toruń przekazała dodatkowe podpisy pod złożonym w dniu 21 sierpnia 

wnioskiem.  

 

Następnie głos zabrała Pani Lila Engelgardt, która przypomniała czasy wyborów na Burmistrza 

Miasta i powiedziała, że mieszkańcy z pobliskich bloków nie spodziewali się, że miejsce to będzie 

do sprzedaży z przeznaczeniem na obiekty handlowe. Mieszkańcy mają już dość hałasu, jaki jest 

spowodowany handlującymi sklepami i lokalami znajdującymi się w pobliskim Jubilacie.  

Zdaniem Pani Engelgardt miejsce tak zwanego "dołka" jest idealne na boisko dla dzieci, a zimą 
lodowisko. Dbaliby o to mieszkańcy osiedla, którzy nie chcą również obskurnego pawilonu 

"Jubilat". Zapytała, czy Burmistrz ma wpływ na ograniczenie godzin otwarcia lokali i wydawania 

koncesji na sprzedaż alkoholu do godz. 23
00

.  

 

Ad. pkt 7. 
Informacja o realizacji budżetu miasta za I półrocze 2007 r. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił informację z wykonania budżetu 

Miasta Dęblina za I-sze półrocze 2007 roku.  

Informacja była szczegółowo omawiana na komisjach Rady Miasta i stanowi załącznik do 

protokółu.  

Burmistrz między innymi powiedział: 

 Plan dochodów po zmianach wprowadzonych w trakcie roku wynosił na dzień 30 czerwca 

37.630.797 zł., wykonanie wyniosło 18 259 632,82 zł, to jest 48,5% planowanych dochodów. 

I tak na przykład:  

− w dziale 700 - Gospodarka mieszkaniowa - plan wynosił  - 993.270 zł, wykonanie - 322.950,99 

zł; tj.: 32,5%. Podstawowym źródłem dochodów w tym dziale są dochody z nieruchomości 

gminnych, a w szczególności ze sprzedaży mienia gminnego. 

− W dziale 756 - Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej - plan wynosił - 17.352.276 zł, wykonanie - 8.703.191,37 

zł; tj.: 50,2%. Jest to dział dochodów o największym znaczeniu strategicznym dla funkcjonowania 

gminy. Uzyskiwane dochody w całości są dochodami własnymi, którymi gmina może zarządzać 
w sposób dowolny.  
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− W dziale 801 - Oświata i wychowanie - plan wynosił - 490.936 zł, wykonanie - 311.376,43 zł; tj.: 

63,4%. Na dochody w tym dziale składają się dotacje celowe oraz dochody pochodzące  

z odsetek od środków budżetowych zgromadzonych na rachunkach bankowych szkół. 

− W dziale 852 - Pomoc społeczna - plan wynosił - 5.156.230 zł, wykonanie - 2.310.165,43 zł; tj.: 

44,8%. Uzyskane dochody pochodzą z dochodów własnych w kwocie 2.919,43 zł i dotacji 

celowych otrzymanych z Urzędu Wojewódzkiego w kwocie 2.307.246 zł. 

 

Plan wydatków wynosił – 39.462.609 zł, wykonanie - 18.677.138,87 zł; tj.: 47,3%. Największe 

wykonanie jest w działach, gdzie prowadzone są inwestycje. 

I tak na przykład: 

− W dziale 700 - Gospodarka mieszkaniowa - plan wynosił – 1.198.222 zł, wykonanie – 424.944,72 

zł, tj.: 35,5%. 

− W dziale 750 - Administracja publiczna - plan wynosił – 4.381.841 zł, wykonanie – 2.555.618,10 

zł; tj.: 58,3%. Duże wykonanie jest ze względu na 13-tki wypłacane w miesiącu marcu. W tym 

dziale są realizowane projekty informatyczne. 

− W dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - plan wynosił – 6.156.239 zł, 

wykonanie – 2.416.103,09 zł, tj.: 39,3%.  

- Inwestycje w tym dziale to: budowa kanalizacji burzowej na os. Wiślana-Żwica (kontynuacja) 

- wykonanie 94,9%, - budowa kanalizacji burzowej w ul. Ogrodowej i Asnyka (dokończenie) - 

96,6%, budowa kanalizacji podciśnieniowej - zlewnia nr 1 (I etap) - 39,2%. 

− Bardzo duże wykonanie było również w dziale 926 - Kultura fizyczna i sport - 66,5% na 

przygotowanie dokumentacji koniecznej do złożenia wniosku na budowę osiedlowych  

i szkolnych obiektów sportowych; 

− W dziale 852 - pomoc społeczna - na plan – 6.396.964 zł, wykonanie 2.834.511,00 zł; tj.:  

44,3%, wydatkowane między innymi na: domy pomocy społecznej, ośrodki wsparcia. 

− 88,4% wykonania było w dziale 754 - bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - na 

rozbudowę i modernizację OSP Masów. 

 

Plan wydatków inwestycyjnych na dzień 30.06.2007 r. wynosił 6.506.850 zł, wykonanie - 

2.422.057,24 zł, tj.: 37,2%. W sensie wykonania rzeczowego rzeczywistego wykonanie inwestycyjne 

stanowi dokładnie 13% wydatków wykonanych.  

 Następnie Burmistrz podał informację o wykonaniu rzeczowym, zamierzeniach  

i przetargach na dzień dzisiejszy (chociaż Rada jest na bieżąco informowana w punkcie porządku 

każdej sesji "informacja Burmistrza Miasta"). 

� Budowa ścieżki rowerowej w ulicy Stężyckiej - było planowane 150 tys. zł, do półrocza nie 

zostało nic wydatkowane - obecnie było wystąpienie do zarządu dróg wojewódzkich o wspólną 
realizację odcinka ścieżki, na który jest dokumentacja (od istniejącej ścieżki do zakładu "Darex"). 

W otrzymanej odpowiedzi została podana informacja, że zadanie jest ujęte na liście rezerwowej, 

co znaczy, że jeśli będą środki po przetargach, zadanie będzie wykonane, a jeśli nie, cały odcinek 

będzie wykonywany w następnym roku.  

� Będzie położona nowa nawierzchnia na brakującym odcinku w ulicy Stężyckiej i Mickiewicza, 

łącznie z utwardzeniem poboczy, budową wjazdów i skrzyżowaniem z ulicą Kościuszki. 

� Na naprawę ulicy Urbanowicza zaplanowane było 70 tys. - wykonanie było 35 tys. W przyszłym 

roku całkowita modernizacja ulicy Urbanowicza zostanie połączona z ulicą Trapezową i jako 

jedno zadanie zostanie złożony wniosek do funduszy unijnych. 

� Wykonanie dokumentacji budowy ulicy Okrzei - dokumentacja została wykonana. 

� Wykonanie chodnika w ulicy Starej i wykonanie chodnika w ulicy Bankowej - zostało 

zrealizowane. 
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� Modernizacja infrastruktury drogowej w osiedlu Wiślana-Żwica - zaplanowane było 70 tys. na 

przygotowanie projektu do złożenia wniosku o środki unijne. Zostało zlecone wykonanie 

dokumentacji na łącznik między ulicą Bajana a ulicą Krzywą wzdłuż cmentarza komunalnego, na 

modernizację ulicy Krzywej. W toku realizacji jest również studium wykonalności na to zadanie.  

� Telefonizacja osiedla Stawy - inwestycja wprowadzona w trakcie roku budżetowego - zostało 

zawarte porozumienie z Telekomunikacją Kolejową na realizację tego zadania. Zlecone zostało 

wykonanie dokumentacji - harmonogram prac zakłada, że w listopadzie będzie świadczenie usług. 

� Wykup terenów i nieruchomości w dziale - gospodarka mieszkaniowa - były głównie 

wykupywane działki pod drogi za kwotę 95.834,00 zł. W ramach tego działu jest w trakcie 

realizacji budowa alejki na cmentarzu komunalnym. 

� W ramach administracji jest wykonanie: 

- sieci światłowodowej w centrum miasta i to zadanie jest wykonywane na bieżąco przy 

budowie kanalizacji sanitarnej - celem było połączenie jednostek administracyjnych systemem 

łączności światłowodowej i wyjścia do monitoringu; 

- monitoring miasta - inwestycja na kwotę 35 tys. zł wprowadzona w trakcie roku  

i zakończona (zostało zakupione oprogramowanie i sprzęt na komisariacie Policji, który 

umożliwia odbiór obrazu i jego rejestrację oraz pierwsza kamera, zainstalowana na osiedlu 

Lotnisko). 

- W trakcie realizacji jest rozbudowa i modernizacja infrastruktury teleinformatycznej -  

w ramach tego projektu jest realizowana sieć przesyłu radiowego, były zakupione komputery 

w Urzędzie Miasta i będzie nowa strona internetowa miasta. 

� Trwa rozbudowa i modernizacja OSP na Masowie. Zbliża się do końca część związana  

z przygotowaniem obiektu do przyjęcia Państwowej Straży Pożarnej. Przyjęte w budżecie 100 tys. 

zostało zwiększone w zmianach do budżetu o 20 tys. na to zadanie. Na następne lata planowane są 
kolejne środki pozwalające zrealizować pozostałą część (świetlica osiedlowa, biblioteka). 

� Trwa modernizacja obiektu szkolno-wychowawczego - jest realizowana w dwóch etapach - 

remont sanitariatów i położenie nowych wykładzin, część druga to zakupy pomocy naukowych. 

� Budowa kanalizacji podciśnieniowej w centrum miasta - zaawansowanie jest w około 50%. Jak do 

tej pory większą przeszkodą w budowie był mostek na ulicy Grunwaldzkiej, przy którym trzeba 

budować obejście, a  nie jak było w projekcie - wykonanie przejścia pod mostkiem.  

� Będzie budowa oświetlenia drogowego: 

- w ulicy Stężyckiej i Mickiewicza - na odcinku istniejącej ścieżki rowerowej i tej 

projektowanej; 

- na osiedlu Wiślana - wzdłuż bloków przy ulicy Stężyckiej 48, 50, 52; 

- w ulicy Spacerowej - zadanie obejmuje dogęszczenie o 9 słupów już istniejącego odcinka  

a także budowę nowych 16 słupów.  

- W związku z tym, że zawarte umowy na budowę oświetlenia dały około 30% oszczędności  

w stosunku do środków zaplanowanych w budżecie - wykonane zostanie dokończenie 

oświetlenia ulicy Słowackiego i dokumentacja na przebudowę sieci energetycznej z linii 

napowietrznej na podziemną w osiedlu Wiślana, na drodze od ulicy Wiślanej do kotłowni 

wzdłuż bloków 31-27. 

- W ramach modernizacji Wiślana-Żwica zakładana jest również przebudowa zasilania 

energetycznego na starej części osiedla z linii napowietrznej na podziemną (zasilanie 

gospodarstw domowych będzie wykonywał zakład energetyczny, natomiast oświetlenie 

uliczne wykonuje miasto). 

� Budowa kanalizacji deszczowej w osiedlu Wiślana-Żwica - pierwsza część inwestycji została 

wykonana w 2006 r., dalsza kontynuacja realizowana byłaby w ramach projektu unijnego 

"modernizacja infrastruktury drogowej w os. Wislana-Żwica". 

� Budowa kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej do osiedla Stawy - zostało zlecone wykonanie 

koncepcji sieci wodociągowej, która jest podstawą do opracowania wniosku unijnego 
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� Rewitalizacja centrum miasta - został ogłoszony konkurs na opracowanie koncepcji 

architektoniczo-urbanistyczno-przestrzennej - termin składania prac konkursowych jest do 20 

września. Jest przygotowywany również w tym zakresie program rewitalizacji miasta. 

� Modernizacja systemu zaopatrzenia w wodę na terenie miasta - na ten cel było przeznaczone  

25 tys. - zostało zlecone opracowanie koncepcji magistrali wodociągowej łączącej miejskie ujęcie 

wody "Jagiellońska" z ujęciem "Wiślana", natomiast Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej 

opracowuje dokumentację techniczną na połączenie z osiedlem Lotnisko. 

� Budowa kanalizacji sanitarnej w ulicy Bankowej (do wysokości poczty) i w ulicy Piłsudskiego - 

zadania zostały dołączone do głównego zadania w trakcie roku budżetowego - w związku dużym  

z zainteresowaniem mieszkańców.  

� Budowa osiedlowych obiektów sportowych - został złożony wniosek o środki z funduszu 

norweskiego, ale zostanie złożony również do Regionalnego Programu Operacyjnego. 

� Przygotowywana jest również przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad 

modernizacja ulic: Warszawskiej, Niepodległości i Kockiej. Wiąże się z tym problem wymiany 

wodociągu w tym ciągu ulic. Tu Burmistrz jest zdania, że należy wymienić azbestowy wodociąg 

na nowy przed modernizacją, albo zapomnieć o wymianie na kilka lat. Zadanie jest umieszczone 

w projekcie zmian do budżetu, aby można było tę inwestycję zacząć jeszcze w tym roku,  

a zakończyć w następnym. 

         

W pierwszym półroczu bieżącego roku ze środków Miasta Dęblin spłacone zostały przypadające na 

2007 rok raty kredytów i pożyczek w wysokości 1.300.000 zł.  
 Na zakończenie Burmistrz poinformował, że budżet za I półrocze 2007 rok na planowany 

deficyt w wysokości 1.831.812 zł zamknął się deficytem w kwocie 417.506,05 zł.  

 

Wiceprzewodniczący Rady - Ryszard Zarówny odczytał uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Miasta Dęblin za I półrocze 2007 r.  

Opinia RIO była pozytywna i stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Rewizyjna - opinia pozytywna. 

 

Przystąpiono do dyskusji. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - Tadeusz Oryl powiedział, że 

Komisja nie ma żadnych uwag ani zastrzeżeń do informacji, ale zauważył, że w sprawozdaniach 

nie powinno się używać takich sformułowań jak "inne usługi", "zakup usług pozostałych", 

"dodatkowe wynagrodzenia". 

 

Radny Krzysztof Karbowski zadał pytanie, w jaki sposób będą wykonywane przyłącza do 

domów w zmienianej sieci wodociągowej w ulicy Warszawskiej. 

 

Skarbnik Miasta - Teresa Zygan w odpowiedzi na zastrzeżenia radnego Oryla wyjaśniła, że 

obecnie przedstawiona jest informacja z wykonania budżetu za półrocze, natomiast dokładne 

rozpisanie wydawanych środków znajduje się w sprawozdaniu z wykonania budżetu za cały rok.  
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Burmistrz dodał, że sprawozdania z wykonania budżetu są bardzo dokładne, cześć tabelaryczna 

jest wykonywana zgodnie z klasyfikacją budżetową, natomiast w części opisowej (str. 50) jest 

wyszczególnione bardzo dokładnie, na co zostały wydane pieniądze, ale jeżeli ktoś chciałby 

otrzymać jeszcze szczegółowszą informację, to dokumenty są dostępne do wglądu. 

 Jeśli chodzi o zapytanie radnego Karbowskiego - Burmistrz poinformował, że 

dokumentacja na wymianę wodociągu w ulicy Warszawskiej jest wykonana i podłączenie do 

domów musi odbyć się od strony podwórka, ponieważ odpływy z instalacji domowych skierowane 

są do podwórek, a nie do ulicy i obecnie prowadząc instalację w ulicy na każdej posesji domowej 

musiałaby nastąpić przebudowa wewnętrznej instalacji sanitarnej. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem informacji było 14 głosów. 

Rada Miasta przyjęła informację z wykonania budżetu miasta Dęblin za I półrocze 2007 r. 
Informacja stanowi załącznik do protokółu. 

  

Ad. pkt 8a.  
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Dęblin na 2007 r. 
 
Skarbnik Miasta - Teresa Zygan poinformowała, że zmiany w budżecie dotyczą zmniejszeń  
i zwiększeń budżetu na podstawie decyzji Burmistrza Miasta. Do projektu przekazanego radnym 

została wprowadzona autopoprawka zwiększająca dochody w dziale wpływów z opłat za zezwolenia 

na sprzedaż alkoholu o kwotę 5 tys. zł, co się wiąże ze zwiększeniem wydatków na program  

o narkomanii uchwalany na dzisiejszej sesji. Następnie Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały, 

który stanowi załącznik do protokółu.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Rewizyjna - opinia pozytywna. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/91/2007 w sprawie zmian w budżecie Miasta Dęblin na 
2007 r. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 8b. 
Uchwała w sprawie zamiany działek przy ulicy Stężyckiej. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa przedstawił 

projekt uchwały i w uzasadnieniu poinformował, że właściciel działek nr 3136/7, 3136/9 położonych 

w Dęblinie przy ulicy Stężyckiej wystąpił z wnioskiem o zamianę swoich działek na działkę  
nr 3137/5 stanowiącą własność gminy, która przylega bezpośrednio do zabudowanej nieruchomości 

wnioskodawcy. Warunki zamiany wraz z rozliczeniem finansowym określi Burmistrz Miasta, po 

wykonaniu wyceny nieruchomości przez Rzeczoznawcę Majątkowego. Projekt uchwały stanowi 

załącznik do protokółu. 
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Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Rewizyjna - opinia pozytywna. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/92/2007 w sprawie zamiany działek przy ulicy Stężyckiej. 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 8c. 
Uchwała w sprawie nabycia działek położonych przy ulicy Wiślanej. 
 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa przedstawił 

projekt uchwały i w uzasadnieniu poinformował, że zgodnie z planem zagospodarowania 

przestrzennego Wiślana Żwica działki przedstawione w projekcie przeznaczone są częściowo pod 

drogę oraz usługi komercyjne lub publiczne i przylegają bezpośrednio do działek gminnych 

stanowiących poszerzenie drogi zwanej Zagórze. Zakup wskazanych działek umożliwi urządzenie 

nowego parkingu przed nowym kościołem, który jest w budowie. Projekt uchwały stanowi załącznik 

do protokółu. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Rewizyjna - opinia pozytywna. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/93/2007 w sprawie działek położonych przy ulicy 
Wiślanej. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad pkt 8d.  
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania problemów Alkoholowych dla Miasta Dęblin na rok 2007. 
 
Sekretarz Miasta - Marek Basaj przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu poinformował, że 

zgodnie z przepisami ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii, zadanie  w zakresie przeciwdziałania  

narkomanii należy do zadań własnych gminy. W celu realizacji tych zadań Burmistrz opracowuje  

i przedstawia Radzie do rozpatrzenia projekt Programu Przeciwdziałania Narkomanii, który 

umożliwi podejmowanie odpowiednich działań w tej kwestii. Projekt uchwały stanowi załącznik do 

protokółu. 
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Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Rewizyjna - opinia pozytywna. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/94/2007 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych dla Miasta Dęblin na rok 
2007. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 8e. 
Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości przy ul. Niepodległości w drodze 
przetargu ograniczonego. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa przedstawił 

projekt uchwały i w uzasadnieniu poinformował, że działka wymieniona w projekcie stanowi 

własność miasta bez dojazdu. Jedyny dostęp do działki posiadają małżonkowie Tobiasz i zgodnie  

z planem zagospodarowania przestrzennego jest przeznaczona częściowo pod zabudowę 
mieszkaniową i komunikację. Działkę należy zbyć w drodze przetargu ograniczonego, gdyż 
małżonkowie Tobiasz nie skorzystali z formy bezprzetargowej ustalonej w uchwale  

Nr LVI/360/2006 z dnia 4 lipca 2006 r. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Rewizyjna - opinia pozytywna. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/95/2007 w sprawie sprzedaży nieruchomości przy ul. 
Niepodległości w drodze przetargu ograniczonego. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 8f.   
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków dla miasta Dęblin. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa przedstawił 

projekt uchwały i w uzasadnieniu poinformował, że z dniem 16 sierpnia 2006 r. weszło w życie 

rozporządzenie Ministra Budownictwa z dnia 28 czerwca 2006 r. w sprawie określenia taryf, wzoru 

wniosku o zatwierdzenie taryf oraz warunków rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  
i zbiorowe odprowadzanie ścieków (Dz.U. Nr 127, poz. 886), które w § 5 pkt 7 przewiduje 

możliwość ustalenia przez przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne w taryfach opłaty za 
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przyłączenie do urządzeń wodociągowo-kanalizacyjnych. Wobec powyższego zapis § 26 regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków przyjętego przez Radę Miasta uchwałą  
Nr XLV/293/2005 pozostaje w sprzeczności z przepisami wyższego rzędu, jakim w tym przypadku 

jest rozporządzenie Ministra Budownictwa. Dlatego w celu wyeliminowania zaistniałej niezgodności 

proponowany jest projekt niniejszej uchwały. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Rewizyjna - opinia pozytywna. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/96/2007 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków dla miasta Dęblin. Uchwała stanowi 

załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 8g.  
Uchwała w sprawie ustanowienia medalu "Za zasługi dla Miasta Dęblin". 
 
Sekretarz Miasta - Marek Basaj przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu poinformował, że 

medal byłby honorowym wyróżnieniem nadawanym osobom fizycznym, instytucjom państwowym, 

jednostkom samorządu terytorialnego, organizacjom społecznym i zawodowym oraz innym osobom 

prawnym. Załącznik przedstawia propozycję medalu.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Rewizyjna - opinia pozytywna. 

 

Przystąpiono do dyskusji. 

 
Radny Krzysztof Karbowski podał wnioski do projektu uchwały:  

− w miejsce zapisu "za zasługi" wprowadzić "zasłużony" zarówno w tytule uchwały jak i na 

medalu;  

− w § 2 pkt 1 - po słowach "osobom prawnym" wprowadzić zapis "za szczególne zasługi dla Miasta 

Dęblin" i na tym zakończyć ten punkt;  

− w § 5 punkt 2 - wprowadzić zapis "składa się do Przewodniczącego Rady Miasta Dęblin";  

− w § 8 punkt 1 - radny zaproponował wprowadzenie "medal w kolorze srebrnym"; 

− w § 11 punkt 2 - w składzie komisji powinien znaleźć się komendant-rektor Wyższej Szkoły 

Oficerskiej Sił Powietrznych; 
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− w tym paragrafie powinien znajdować się zapis, że członkowie komisji powinni być 
mieszkańcami Dęblina; 

− na rewersie medalu pozostawić tylko imię i nazwisko; 

− na awersie wprowadzić łacińskie słowa "zasłużony dla Miasta Dęblina".  

 

Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński powiedział, że żyjemy w państwie polskim i na 

medalu powinien znajdować się zapis w języku polskim, natomiast język łaciński jest językiem 

martwym i nie jest powszechnie znany. 

 

Radny Tadeusz Oryl zgadza się z Przewodniczącym Rady, że język łaciński nie jest językiem 

powszechnie znanym, natomiast, jeśli chodzi o zapis, ażeby komisja składa się tylko  

z mieszkańców naszego miasta koliduje on zapisem o wprowadzeniu komendanta WSOSP, który nie 

musi być mieszkańcem Dęblina i przeważnie nie jest.  

Następnie radny powiedział, że propozycja medalu radnego Karbowskiego jest bardzo spłycona, 

brak w niej symboli Dęblina. 

 

Radny Adam Cenkiel powiedział, że projekt uchwały i proponowany medal przedstawiony przesz 

Burmistrza Miasta jest bardzo dobrze przygotowany.  

Natomiast, zdaniem radnego, zapis "dla miasta Dęblin" jest daleko bardziej idący niż propozycja 

radnego Karbowskiego "dla miasta Dęblina". 

 

Radny Krzysztof Karbowski powiedział, że nie upiera się przy łacińskim zapisie na medalu, 

natomiast jest zdania, że na awersie nie powinny znajdować się Pomnik Bohaterskich Lotników ani 

Brama Lubelska Twierdzy, ponieważ pomnik symbolizuje bohaterstwo, odwagę, wolność  
a brama Twierdzy niewolę, katorgę - a to ze sobą koliduje.  

 

Radny Waldemar Warenica jest zdania, że nasze miasto ma historię, z której powinno być dumne. 

Znane jest ze Szkoły Orląt i Twierdzy i zarówno pomnik jak i brama lubelska symbolizują nasze 

miasto i nic nie można zmieniać w przedłożonym projekcie medalu. 

 

Burmistrz Miasta ustosunkował się do wniosków radnego Karbowskiego.  

Jeśli chodzi o wniosek dotyczący zapisu "zasłużony dla Miasta Dęblina" - Burmistrz zdecydowanie 

jest za zapisem "za zasługi dla Miasta Dęblin", nawet dlatego, że medal może być nadawany 

instytucjom i osobom, którzy jednorazowo, ale bardzo znacząco pomogli Dęblinowi.  

Jako autopoprawkę Burmistrz zaproponował przeniesienie na awersie medalu słowa "dla" poniżej 

przed słowem "Miasta" i zmianę w § 8 punkt 1 zapisu "Twierdzy Iwangorod" na "Dęblińskiej 

Twierdzy".  

Natomiast, jeśli chodzi o przedstawione znaki na rewersie medalu, najbardziej oddają charakter 

Dęblina i nie zgadza się z wnioskiem radnego Karbowskiego ażeby na rewersie było tylko imię  
i nazwisko.  

Jeśli chodzi o wprowadzenie do komisji komendanta Szkoły Orląt, decyzja należy do Rady, ale jest 

zdania, że komendant nie zawsze jest z Dęblina, co koliduje z innym wnioskiem radnego, że 

członkowie komisji powinni być z naszego miasta, ale jest również szefem jednej z instytucji, która 

sama może być kandydatem do otrzymania takiego medalu.  

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały przedłożonego przez Burmistrza Miasta  

z autopoprawkami. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów, przy 2 

wstrzymujących się. 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIV/97/2007 w sprawie ustanowienia medalu "Za zasługi dla 
Miasta Dęblin". Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 9. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta odpowiedział na zadane pytania i wnioski: 

� Dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− Naprawa zjazdu przy pierwszej posesji na ulicy Śląskiej - chodnik zostanie wykonany przy 

modernizacji ulicy Śląskiej, a odpowiedź na ten wniosek była udzielona na piśmie. 

− Sprawa pism gratulacyjnych na święto lotnictwa - pisma zostały wysłane, podpisane przez 

Burmistrza Miasta i Przewodniczącego Rady - były też złożone wiązanki kwiatów przed 

Pomnikiem Bohaterskich Lotników. 

− Gratulacje dla posła RP Jarosława Żaczka - gratulacje zostaną wystosowane. 

− Podjęcie stosownych działań w sprawie przejścia do województwa mazowieckiego - tu 

Burmistrz powiedział, że żadnych działań w tym zakresie nie będzie podejmował, ponieważ 
może to źle wpłynąć na naszą sytuację nawet przy rozpatrywaniu wniosków  

o dofinansowanie środków unijnych. 

− Poprzeć działania kandydata na posła - o tym muszą decydować mieszkańcy, ale Burmistrz jest 

zdania, że należy popierać swoich kandydatów. 

� Dla radnego Stanisława Kopacza: 

− Oznakowanie pionowe i poziome na jezdni - Burmistrz jest zdania, że oznakowanie poziome 

powinno być wykonane dobrymi farbami, nie zwykłymi, które bardzo szybko zostają starte. 

Na przyszły rok zostaną zabezpieczone w budżecie miasta środki na ten cel i oznakowanie 

zostanie wykonane dobrymi farbami, ale najpierw będą naprawiane nawierzchnie ulic. Jeśli 
chodzi o znaki pionowe, jest robiona analiza wydatków po remontach i część znaków zostanie 

zakupiona w tym roku. 

� Dla radnego Henryka Brożyny: 

− Powiększenie parkingu przy ulicy Kowalskiego - sprawa zostanie przeanalizowana pod katem 

technicznego i finansowego wykonania. 

− Sprawa zapadniętej studzienki i chodnika przy ulicy Rogowskiego - sprawa zostanie 

rozpoznana, ale podejście do tego tematu będzie kompleksowe, ponieważ w innych częściach 

miasta też chodniki się zapadają. 
� Dla radnego Waldemara Chochowskiego: 

− Sprawa zakupu iglaków - iglaki nie mogą być zakupione, ponieważ środki z gminnego 

funduszu ochrony środowiska zostały rozdyspowane na dofinansowanie do kanalizacji  

i usuwanie azbestu. 

− Poprawa ulicy Towarowej - zostały wycięte wyrastające w chodniku krzaki, natomiast 

naprawa jej należy do kompetencji starosty. 

− Sprawa bieżącego utrzymania dróg - z tym jest bardzo źle, jeśli chodzi o drogi powiatowe, 

wojewódzkie. Burmistrz jest zdania, że najkorzystniej byłoby zawarcie porozumienia na 

bieżące utrzymanie dróg z zarządami dróg powiatowych i wojewódzkich, ale to nie jest takie 

proste - są prowadzone rozmowy w tym kierunku. 

� Dla radnego Mieczysława Skibińskiego: 

− Na wnioski i zapytania radnego odpowiedział Starosta Powiatu. 

� Dla radnego Waldemara Warenicy: 

− Wykup działki koło kotłowni na osiedlu Wiślana - było wystąpienie do Wojskowej Agencji 

Mieszkaniowej - nietetety, jest odmowa wykupu. WAM chce mieć rezerwę terenu w tym 

miejscu.  
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− Monitoring na osiedlu Wiślana - to, co robi się obecnie, to początek zakładania monitoringu w 

mieście i na ten rok to wszystko. W następnym roku będą dalsze podłączenia - monitoring 

będzie w całym mieście, ale musimy pozyskiwać środki unijne na ten cel. 

− Wykup bibliotek na osiedlu Wiślana - były rozmowy na ten temat, ale decyzja o wykupie 

zostanie podjęta przez Radę Miasta. 

� Dla radnego Waldemara Potyry: 

− Wniosek odnośnie uprzątnięcia ulicy Staromiejskiej został przyjęty przez Starostę, który 

dopilnuje wykonania. 

 
Burmistrz Miasta odpowiedział na wnioski zadane w punkcie "wolne wnioski". 

� Dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− Sprawa uczczenia rocznic - nie wszystkie rocznice i święta muszą być organizowane przez 

Urząd Miasta, część może być organizowana przez stowarzyszenia, instytucje a jeśli będzie 

potrzebna pomoc, miasto może się włączyć, ale nie oczekujmy, że za wszystko będzie 

odpowiadać miasto. 

� Dla przewodniczącego Zarządu Osiedla Lotnisko - Ryszarda Głodka: 

− Przystanek na osiedlu - jest już złożone zamówienie na wykonanie przystanków, jeden będzie 

na Masowie, drugi na Lotnisku, prawdopodobnie do końca września przystanki zostaną 
zamontowane. 

− Ulica Kowalskiego jako jednokierunkowa - wniosek zostanie poddany głębokiej analizie. 

− Modernizacja chodnika na ulicy Rogowskiego od strony przedszkola - jest wprowadzona 

odpowiednia zmiana do budżetu i jest zlecony kosztorys na wykonanie chodnika. 

� Dla przewodniczącej Zarządu Osiedla Podchorążych - Krystyny Żurawskiej: 

− Wycięcie drzew przy zjeździe z wiaduktu - prośba o uszczegółowienie usytuowania drzew na 

mapie w wydziale Urzędu. 

− Oświetlenie ulicy Balonnej - jest to problem i będą szukane środki na realizację tej inwestycji, 

być może z oszczędności inwestycji oświetleniowej w mieście. 

� Dla mieszkanek osiedla Lotnisko - pani Anny Toruń i pani Engelgardt: 

− Sprawa sprzedaży działki - sprawa została bardzo gruntownie przedyskutowana na sesjach. 

Protesty mieszkańców powinny być na etapie uchwalania planu zagospodarowania 

przestrzennego. Jeśli chodzi o to, że teren ten jest jedyny sportowy, to Burmistrz jest zdania, że 

miejsc pod tereny sportowe na osiedlu Lotnisko jest bardzo dużo i nie wycofuje się z tego, co 

mówił w kampanii wyborczej i obiekty będą budowane. W projekcie technicznym stref 

rekreacji boisk osiedlowych jest ujęte osiedle Lotnisko - teren przy szkole lub tzw. "amfiteatr", 

gdzie jest idealne miejsce na ośrodek osiedlowej rekreacji, nie tylko sportowej, ale również 
kulturalnej. Jest kwestia odbudowy i późniejszego utrzymania.  

− Ograniczenie sprzedaży napojów alkoholowych w lokalach - niestety nie ma takich 

możliwości, ponieważ rady miast nie mają takich uprawnień, chociaż osobiście Burmistrz jest 

za tym, aby było ograniczenie sprzedaży alkoholu w osiedlach mieszkaniowych na przykład do 

godz. 23
00

.  

− Zakłócenia przy pawilonie "Jubilat" - między innymi na te zakłócenia na wniosek 

mieszkańców osiedla została zainstalowana kamera monitorująca. Lokalizacja kamery została 

uzgodniona z zarządem osiedla i radnymi. 

 

Radny Stanisław Kopacz powiedział, że jeśli chodzi o jego wniosek odnośnie miejsc parkingowych 

- to chodzi mu o wydzielenie miejsca i postawienie znaku, że jest to miejsce dla osób 

niepełnosprawnych. 
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Ponownie głos zabrała Pani Toruń wyrażając obawę, że Burmistrz obiecuje, iż boisko będzie 

wykonane w innym miejscu, a w międzyczasie okaże się, że nie ma środków i tego obiecywanego 

boiska nie będzie. 

 
Burmistrz ustosunkowując się do wypowiedzi powiedział, że przy sprzedaży ewentualny nabywca 

będzie obowiązany (będzie to zapisane w akcie notarialnym) do rekompensaty utraconego terenu 

sportowego, czyli wybudowanie porównywalnego boiska z nawierzchni sztucznej nie z asfaltu, ale 

na dzień dzisiejszy nie został jeszcze przetarg ogłoszony.  

 

Ad. pkt 10. 
Zatwierdzenie protokółu z XIII sesji Rady Miasta. 
 

Ponieważ nie wpłynęły do protokółu żadne uwagi ani wnioski, przystąpiono do głosowania 

zatwierdzenia protokółu z XIII sesji Rady Miasta.  

 

W głosowaniu brało 14 radnych. „Za” przyjęciem protokółów z XIII sesji było 14 radnych - 

jednogłośnie.  

Rada Miasta przyjęła protokół z XIII sesji. 

 

Ad. pkt 11. 
Zamknięcie sesji. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński zamknął 
obrady XIV sesji Rady Miasta. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

Protokółowała: 

 

Regina Rodzik  


